



Art: Styrelsemöte nr 4/2014

Tid: 2014-03-04 kl. 18.30

Plats: Cafeterian ÖOR

Närvarande: Bo Hallnäs  
Bitte Kyrk-Hedqvist  
Karoline Bergström  
Roger Olofsson  
Carina Ödmark  
Victoria Asplund  
Maths Söderlind  
Johan Hellström  
Tilda Holmgren U-sek  
Pernilla Larsson T-sek  
Camilla Granberg, adj

Fördelas: Närvarande + kallade men ej närvarande vid dagens möte.

- 1 **Mötets öppnande**  
Bo Hallnäs öppnade mötet, hälsade alla välkomna.
- 2 **Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet**  
Bo Hallnäs valdes till ordförande, Victoria Asplund till sekreterare och Johan Hellström till justerare.
- 3 **Anmälan av övriga frågor**
  - Hemsida
  - Skyltar
  - Cafeterian
  - Värmen
- 4 **Fastställande av dagordning**  
Dagordningen godkändes med tillägg av punkterna under 3.
- 5 **Föregående protokoll**  
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.



6

## Rapporter

### 6.1 Verksamhetsrapport

#### Ekonomi

Ekonomi i balans.

#### Häststatus

**Florien**, en c-ponny är inbytt mot Granit, vi har fått låna en islänning på prov som heter **Tira** och är född 2001. Tanken är att vi ska ha henne på halvfoder, om hon fungerar i verksamheten. Camilla har varit och provridit en ponny i Göteborg som är 14 år, jättesnäll och trevlig i både ridning och hantering. Den har besiktats och hade en liten markering vi bøjprov på vänster fram. Skall prata med veterinären och höra vad han säger, det är inte speciellt konstigt med bøjprovreaktioner på hästar vid den åldern. **Hunter** ser inte så bra ut från och till och frågan har uppkommit om att vi ska försöka sälja/ge bort honom så att han får gå i pension.

**Willie och Durum** skall försöka säljas, nya annonser skall göras. **Jalle** har fått vila i två veckor pga att han verkar lite trött. Yngre hästar behöver lite återhämtning ibland. **Ronnie** kommer att åka hem och ta igen sig och komma tillbaka till hösten.

#### Anläggning

Renoveringsförslag är utarbetat för lilla stallet och man skall försöka komma igång med det som behöver göras. Ett möte med HP-maskin skall bokas för att få kostnadsförslag på utebanorna. Hans kommer att börja röja i diket vid sommarhagen. Staketet ska de fortsätta med när det blir lite varmare ute. Uppdatering av "att göra listan" bör göras och vi kommer att titta igenom den vid kick-offen i Piteå.

#### Ridskolan

Nybörjargruppen har nu kommit igång på fredagar. Helen har Eva till hjälp nu i början. Dressyrkursen i februari gick bra. Det var fulla grupper och nöjda elever. En hoppkurs för Johanna är inplanerad till 13/4. Den vänder sig till ridskoleekipage. Vi har tre tjejer vi ska skicka på ungdomsledarkurs längre fram i vår. Det är Annie Fahlander,



Klara Umegård och Josefin Gidlund. Vi har även börjat planera en intern instruktörskurs för att börja utbilda vikarier. Det ska köpas en bärbar dator, som skall kunna användas vid teorilektioner och av oss instruktörer när vi behöver gå undan för att få arbetsro eller jobba hemma. SISU kommer att bekosta 70% av den och Helen har börjat kolla upp vad vi behöver.

### **Privatstallet**

En uppsägning i stallet, den platsen kommer Linda Olofsson med Barbie att ta. En till uppsägning är på gång, men det är inte klart vem som kommer att ta den platsen.

### **Personal**

Utvecklingssamtalen har påbörjats och personalen har haft en Första Hjälpen kurs med Helena Eriksson. Camilla, Johanna och Helen har varit på kurs i Umeå för Jump Club. Kick- offen är bokad.

### **6.2 T-sek**

Utbildning för den nya tidtagaren kommer att hållas i mars så att flera kan den. Klubb tävling i hoppning kommer att hållas den 23/3.

### **6.3 U-sek**

Har planer på att arrangera maskeradhoppning, U-sek kommer att presentera sig på ridlektioner så att fler vet vilka de är.

### **6.4 Hästar före alkohol**

Följer med U-sek upp till Nordmaling för att inspirera och utbilda fler klubbar till att starta HfA. Flera aktiviteter är planerade.

### **6.5 Planerade projekt**

#### **6.5.1 Ridhus**

Bo Hallnäs ska kontrollera vad en geoteknisk undersökning kommer att kosta, han har gjort en preliminär kalkyl av vad ett ridhus kan kostat.



7

### **Fonder och bidrag**

Ansökan till idrottslyftet för Trivsel i stallet och ungdomsledarutbildningen är skickat.

8

### **Övriga frågor**

#### **Hemsida**

Maths och Pernilla kommer att kolla upp lite olika förslag på alternativ och kostnader för en hemsida.

#### **Skyltar**

Alla ska försöka sälja in reklamskyltar till företag.

#### **Cafeterian**

Styrelsen beslutar att köpa hamburgare, korv och bröd från Sibylla.

#### **Värmen**

NKI-kyl och ventilation kan komma och göra en kostnadsfri beräkning av hur energikostnaderna skulle bli med eventuella luftvärmepumpar.

9

### **Nästa möte**

Nästa möte tisdag 15 april kl 18.30, cafeteria ÖOR.

10

### **Mötets avslutning**

Ordförande tackade alla närvarande och avslutade mötet.

Vid protokollet:

Justeras:

Victoria Asplund

Bo Hallnäs

Johan Hellström